
Holster for Mamba-X and 1911 Style Scorpion - Right

The search is over! This holster by LAG Tactical is the perfect match for yourScorpion,
Mamba-X, or Mamba-TFX. Whether it's competition day, range day, or just walking
around, this holster will keep your Mamba-TF safe and secure.

Made from .080" thick T100 Kydex
Adjustable retention
Compatible with Most popular belt mounts. (Safariland ELS, QLS, UBL, BT
Tek-Lok, and most drop-down platforms)
Compatible with most red-dot sights
Speed-Draw Cut to allow faster draw
Open bottom design will work with thin suppressors (1" diameter or smaller)

Attributes

Name: Holster for Mamba-X and 1911 Style Scorpion - Right
Manufacturer: VOLQUARTSEN
Product no.: BRD231318
Mfr. No.: VFHL
Hand: Right
Make: LAG Tactical
Model: Mamba-X, 1911 Style Scorpion
Style: Safariland ELS, QLS, UBL, BT Tek-Lok, and most drop-down platforms
Delivery weight: 0.4kg
UPC: 810162017804
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Sicherheitshinweise für das Holster für MambaX und
1911 Style Scorpion

Einführung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des Holsters für MambaX und 1911 Style Scorpion von LAG Tactical. Dieses
Produkt wurde entwickelt, um Ihre Waffe sicher und geschützt zu halten. Bitte lesen Sie dieses Handbuch sorgfältig
durch, um sicherzustellen, dass Sie das Holster sicher und korrekt verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Achten Sie darauf, dass das Holster für die vorgesehene Waffe geeignet ist.
Verwenden Sie das Holster nur für den vorgesehenen Zweck.
Halten Sie das Holster und die Waffe außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Personen.
Überprüfen Sie regelmäßig das Holster auf Verschleiß oder Beschädigungen.
Informieren Sie sich über die örtlichen Gesetze und Vorschriften zur Verwendung von Schusswaffen und
deren Zubehör.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung
Stellen Sie sicher, dass die Waffe sicher im Holster sitzt und die Retention korrekt eingestellt ist.
Ziehen Sie die Waffe niemals aus dem Holster, es sei denn, es ist unbedingt notwendig und sicher.
Tragen Sie das Holster immer so, dass die Mündung der Waffe in eine sichere Richtung zeigt.
Verwenden Sie das Holster nicht, wenn es sichtbar beschädigt ist oder nicht richtig funktioniert.
Achten Sie beim Tragen des Holsters auf Ihre Umgebung, um Unfälle zu vermeiden.

Anweisungen für Installation und Verwendung

Holster anpassen:

Überprüfen Sie die RetentionEinstellungen und passen Sie diese nach Bedarf an.
Stellen Sie sicher, dass das Holster mit den gängigen Gürtelhalterungen kompatibel ist (z.B. Safariland
ELS, QLS, UBL, BT TekLok).

Waffe einsetzen:

Führen Sie die Waffe vorsichtig in das Holster ein, bis sie sicher sitzt.
Überprüfen Sie, ob die Waffe sicher im Holster gehalten wird.

Waffe entnehmen:

Stellen Sie sicher, dass die Waffe in einer sicheren Richtung zeigt.
Drücken Sie die RetentionMechanismen, falls vorhanden, und ziehen Sie die Waffe vorsichtig heraus.

Verwendung des Holsters:

Tragen Sie das Holster an einem stabilen Gürtel oder einer geeigneten Plattform.
Achten Sie darauf, dass das Holster nicht verrutscht oder sich während der Bewegung löst.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Holster gemäß den örtlichen Vorschriften für Kunststoffe.
Stellen Sie sicher, dass alle Teile des Holsters ordnungsgemäß recycelt oder entsorgt werden, um
Umweltschäden zu vermeiden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung



Für Fragen oder Sicherheitsanfragen zu Ihrem Produkt wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den
Einzelhändler, bei dem Sie das Produkt erworben haben. Es wird empfohlen, sich über die EUSicherheitswarnungen
auf der Safety GatePlattform zu informieren, um über Rückrufe oder Sicherheitsprobleme auf dem Laufenden zu
bleiben.

Bitte bewahren Sie diese Anleitung für zukünftige Referenz auf. Ihre Sicherheit und die der anderen ist von größter
Bedeutung.
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Holster for MambaX and 1911 Style Scorpion Safety
Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the Holster for MambaX and 1911 Style Scorpion by LAG Tactical. This guide provides
essential safety information and instructions to ensure the safe and effective use of your holster. Please read this
document carefully before using the product.

General Safety Guidelines
Ensure that the holster is compatible with your firearm model (MambaX, MambaTFX, or 1911 Style Scorpion).
Always check the holster for any signs of damage or wear before use.
Keep the holster and firearm away from children and unauthorized users.
Follow all local laws and regulations regarding the carrying and use of firearms.
Be aware of your surroundings when using the holster in public areas.
Regularly inspect the holster for proper retention and functionality.

Specific Safety Precautions for Use

Retention: Adjust the retention settings as needed to ensure that the firearm is securely held in the holster.
Compatibility: Ensure the holster is compatible with the belt mounts you intend to use (e.g., Safariland ELS,
QLS, UBL, BT TekLok).
Sights: Confirm that your reddot sights are compatible with the holster design.
Suppressors: If using a suppressor, ensure it is 1 inch in diameter or smaller for proper fit.
Draw Technique: Practice safe drawing techniques to prevent accidental discharge.
Environmental Awareness: Be cautious of your environment and the position of your firearm when seated or
moving.

Instructions for Installation and Usage

Installation:

Select the appropriate belt mount that is compatible with the holster.
Securely attach the holster to the belt mount according to the manufacturer's instructions.
Ensure that the holster is positioned for easy access and comfort.

Usage:

Always ensure the firearm is unloaded before placing it in the holster.
Insert the firearm into the holster, ensuring it is fully seated and secured.
Adjust the retention settings if necessary to achieve the desired level of security.
To draw the firearm, use a smooth and controlled motion while ensuring your finger remains off the
trigger until ready to fire.

Disposal Instructions
When disposing of the holster, please follow these guidelines:

Check local regulations for disposal of plastic materials.
If the holster is damaged beyond use, consider recycling it if possible.
Do not dispose of the holster in a manner that could pose a risk to the environment or public safety.

Contact Information for Further Support
For any inquiries regarding safety or product concerns, please refer to the manufacturer's contact details provided
with the product packaging or visit their official website.



Thank you for your attention to these safety instructions. Your safety and the safety of others depend on your
responsible use of this product.


